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Jeg har med interesse lest demensplan 2010 og finner mye interessant der.  
 
Mitt  ene innspill går på utredningsdelen. 
Jeg har lenge arbeidet med utredning av demens, både som forsker og  som kliniker på 
Hukommmelsesklinikken på Ullevål sykehus. Gjennom disse rollene ser jeg hva som gjøres- og ikke minst 
hva som ikke gjøres - av utredning. Det legges vekt på utredning i Demensplanen. Det er imiderltid ikke 
skrevet mye om hvor og hvordan dette skal skje. Det vi opplever i dag er at mange som bør utredes ikke 
får den utredningen de har krav på. Det er nok flere årsaker til det, men en del av forklaringen er nok at 
allmennlegene ikke har den kunnskapen som skal til samt manglende kapasitet i spesialisthelsetjenesten. 
Med langt flere med demens i årene fremover vil dette problemer heller øke enn avta. Hvilke strategier 
har man for å møte denne utfordringen? 
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